



Sak nr:	Sak:	Evt. ansvarlig:
38/24	Gjennomgang av referat/protokoll fra møte 6, 02.06.2024 -> ingen kommentarer	
39/24	Godkjenne referat/protokoll fra møte 6, 02.06.2024 -> signert av alle, Lillian publiserer protokoll på nettsiden.	Lillian
40/24	Info fra NKK: 🐾 Ingenting nytt	
41/24	Statusoppdatering Skeie/Skundeneshavn: 🐾 Skudeneshavn: gjerdene må justeres 🐾 Skudeneshavn: etter at vi låste porten, så har gjerdene veltet mer enn før. -> Prøve å la området stå åpent en stund og se om gjerdet da får stå i fred. Lar det stå åpent til neste styremøte. Informere på Facebook. 🐾 Skudeneshavn: må kles inn ferdig rundt terrassen, lages lufting i kontainerne, fylle på et lite lass med pukk, og lys må settes opp. 🐾 Skeie: banen er horvet, der er byttet ut dør og fjernet gelender. Har begynt å tigge etter pukk til å fylle bedet med, men ønsker å kjøpe litt busker til å sette ned i bedet. -> styret godkjenner at Lillian kjøper inn litt busker og slikt til å sette nedi bedet til å pynte med. 🐾 Skeie: sette opp dugnader etter rallystevnet for å fikse tak på kontainer og slikt. Elisabeth har kalt inn til møte med komitéene tirsdag 20. august for å lage en plan fremover.	Lillian Lillian Elisabeth og komitéene

42/24	Gammel ATV/Plentraktor som stod i Skudeneshavn: 🐾 På forrige referat ble vi enige om å kvitte oss med gammel ATV og Plentraktor. -> Forslag fra Elisabeth: legge det ut på Facebook og tilby det til medlemmene, legge ut at vi har bud på 2500kr. Selges samlet og må hentes på Bø. Budfrist 1 uke, bud må legges ut under innlegget. Budøkning 100kr. Må hentes innen rimelig tid. -> Styret går enstemmig inn for dette forslaget.	Leif Terje og Lillian
43/24	Sak fra Astrid: Oppmerksomhet til hjelpere under utstillingen: 🐾 Astrid har ikke kjøpt noe til Linda & Atle og Torunn Strømø etter utstillingen. -> Astrid foreslår av vi kjøper et gavekort og blomst	Lillian leverer gavekort til Astrid.
44/24	Sak fra Leif Terje: diskusjoner under Sommerutstillingen: 🐾 Å ta unødvendige diskusjoner under forberedelser til Sommerutstillingen lager unødvendig støy i en stresset situasjon, og høres uproft ut overfor gjester som er kommet til utstillingen. Dette er sånt som bør tas internt utenom utstillingen. -> tas til etterretning	
44/24	Saker til evalueringsmøte Sommerutstillingen 2024. 🐾 Det må opplyses til de som har ansvar om parkering at det må sjekkes at folk har betalt. -> til neste års utstilling bør vi ha en liten briefing med de i løpet av fredagen, slik at de vet hva de skal gjøre. 🐾 Leif Terje foreslår at til neste år må vi gjøre endringer i forhold til venteliste. -> Forslag fra Lillian om at det legges inn en kommentar om at de på ventelista må svare innen en viss angitt tidsfrist før plassen går videre til neste på lista. -> Utstillingskomitéen må diskutere dette før neste års utstilling. 🐾 Mange fine tilbakemeldinger fra utstillerne. Det som må endres til neste år er å lage gangveier helt ut mellom teltsone, slik at det er mulig å finne veien inn til ringene mellom utstillingsteltene. 🐾 Har kommet litt tilbakemeldinger om dårlige toalett og garderobeforhold i år. Leif Terje foreslår å leie inn toalettthenger til neste år, og informere om at der ikke er dusjmuligheter.	

	🐾 Finne et annet hotell til dommere og ringpersonell til neste år, ikke ha hotell i Haugesund sentrum. 🐾 De som skal være blant de 8 medlemmene fra hver klubb, MÅ være tilgjengelige gjennom dagen.	
44/24	Eventuelt: 🐾 Klubbshow utstilling: Kine er skriver, Elisabeth er ringsekretær. 🐾 Håkon har spurt Trygve om å ha lydighetskurs gjennom klubben på tomta i Skudeneshavn. -> vi har en avtale med Marie og Stephanie om at de må holde et visst antall kurs gjennom året. Vi må derfor først høre om de har planlagt noe lydighetskurs. Og så må evt Håkon koordinere med de to slik at kursene ikke kræsjer om det blir aktuelt. 🐾 Leif Terje foreslår å ha en egen liten grill på Skeie -> Styret godkjenner dette. Lillian sjekker om der er noen høststilbud og kjøper en billig grill.	Elisabeth Lillian
	DATO NESTE STYREMØTE: 2. oktober 2024 kl 18:00	